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Eladó Családi ház, 130 m2, 5 829 m2 telek, Hosszúvíz
39 900 000 Ft ( ~97 050 € )

Eladó egy tágas, gazdálkodásra alkalmas családi ház zöld
környezetben!

Adatlap sorszáma: #696900343

Szobák: 5 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1980

Felújítás éve: 2020

Kilátás: Udvari

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Derítő

Tv: Digitális TV adás

Internet: Optikai

Parkolás: Telken belüli fedett beállón

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a különlegességnek számító ingatlant, amely Hosszúvízen

található!

Hogy mitől is más mint a többi? Nos, kezdjük a lokációval. Hosszúvíz egy kicsiny

zsákfalu, ahol nincs sok lakó, de annál kellemesebb a közösség. A település zöld

környezetben található, Marcalitól körülbelül 10 km-re. Maga a megtestesült

nyugalom és harmónia a természet közvetlen közelében, ahol egy patak is

csordogál. Az elhelyezkedésén kívül mi az, amivel még ki tud tűnni a tömegből?

Itt teljes mértékben megvalósítható az önellátó életmód. Az épületben hálózati

víz funkcionál, de lehetőség van kúti víz használatára is házon belül, ráadásul

szakaszolva. Opcionálisan megoldható egy 5,5 KW-os napelem rendszer üzembe

helyezése is akkumulátorokkal együtt, ez azonban alku tárgyát képezi. A telek

bőven ad lehetőséget kertészkedésre, állattartásra, zöldség és gyümölcs

termesztésre. Amennyiben ez nem lenne elég, a szemben található telket is meg

lehet vásárolni, amely már egy kiépített bio kerttel rendelkezik. Térjünk is rá az

épületre... A 80-as években épült téglából, majd az utóbbi időben több felújítási

és korszerűsítési munkálatot is elvégeztek rajta. A teljes aljzat újra lett

betonozva, víz és hőszigetelve. A villanyvezetékek, víz és szennyvíz csövek mind

cserélve lettek. A nyílászárók fából készültek, dupla üvegezésűek, nagyrészük

hőszigetelt. A fűtésről egy gyönyörű kandalló gondoskodik, egy egyedi meleg

levegős cirkuláló rendszerrel, ami a szobákba is biztosítja a kellemes

hőmérsékletet tél idején. A melegvíz ellátásról villanybojler gondoskodik. A

tetőtér egy része be lett építve, itt található egy nagyobb szoba, valamint egy

fürdőszoba is. Ezen felül készült egy új lakrész is, ami egy egy szobás apartman

hangulatát idézi, ennek fűtése is fával megoldott. Találunk a két lakrész közt egy

spájzot is, ami alatt egy kis pince is helyet kapott. Az udvaron van egy igazán

igényes autóbeálló és több melléképület is található rajta. A terasz építése

folyamatban van, a főépülethez is csatlakozni fog, ahol szintén újra lett

betonozva az alap, és a víz, valamint szennyvíz csövek is be lettek építve, így az

új tulajdonosnak lehetősége lesz egy jóval nagyobb konyhát kialakítani a

jelenleginél. Az ár tartalmazza a bútorok és berendezés nagy részét! Az ingatlan

tehermentes, 1/1 tulajdon, hamar birtokba vehető!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete diese besondere Immobilie in Hosszúvízen zum Verkauf an!

Was macht es anders als andere? Nun, fangen wir mit der Lage an. Hosszúvíz ist

ein kleines Sackgassendorf mit nicht vielen Einwohnern, aber einer angenehmen

Gemeinschaft. Das Dorf liegt in einer grünen Umgebung, etwa 10 km von

Marcali entfernt. Es ist der Inbegriff von Ruhe und Harmonie in unmittelbarer

Nähe der Natur, in der ein Bach fließt. Was hebt es außer seiner Lage noch von

der Masse ab? Hier können Sie einen völlig autarken Lebensstil verwirklichen. Im

Gebäude ist Leitungswasser vorhanden, aber es besteht auch die Möglichkeit,

Brunnenwasser im Haus zu nutzen, das allerdings nur sporadisch zur Verfügung

steht. Optional kann eine 5,5-Kilowatt-Solaranlage mit Batterien installiert

werden, aber das ist verhandelbar. Das Grundstück bietet viel Platz für

Gartenarbeit, Viehzucht, Obst und Gemüse. Sollte dies nicht ausreichen, kann

auch das gegenüberliegende Grundstück erworben werden, auf dem sich bereits

ein Bio-Garten befindet. Kommen wir nun zum Gebäude... Das in den 1980er

Jahren aus Backstein errichtete Gebäude wurde vor kurzem mehreren

Renovierungs- und Modernisierungsarbeiten unterzogen. Das gesamte

Fundament wurde mit Beton, Wasser- und Wärmedämmung versehen. Die

elektrischen Leitungen sowie die Wasser- und Abwasserrohre wurden erneuert.

Die Fenster sind aus Holz, doppelt verglast und größtenteils isoliert. Geheizt wird

mit einem schönen Kamin mit individueller Warmluftzirkulation, der auch im

Winter für eine angenehme Temperatur in den Zimmern sorgt. Die

Warmwasserversorgung erfolgt über einen Elektroboiler. Ein Teil des

Dachgeschosses wurde ausgebaut, mit einem großen Zimmer und einem

Badezimmer. Außerdem wurde ein neuer Wohnbereich angebaut, der die

Atmosphäre einer Einzimmerwohnung hat und ebenfalls mit Holz beheizt wird.

Zwischen den beiden Wohnungen gibt es auch eine Speisekammer, unter der

sich ein kleiner Keller befindet. Auf dem Hof gibt es einen sehr schönen Carport

und mehrere Nebengebäude. Die Terrasse ist im Bau und wird mit dem

Hauptgebäude verbunden, wo auch das Fundament neu gepflastert und die

Wasser- und Abwasserleitungen verlegt wurden, so dass der neue Eigentümer

die Möglichkeit hat, eine viel größere Küche als die jetzige zu bauen. Die

meisten Möbel und Geräte sind im Preis inbegriffen! Die Immobilie ist

unbelastet, 1/1 Eigentum, bereit zum baldigen Einzug!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this special property, located in Hosszúvízen!

What makes it different from the rest? Well, let's start with the location.

Hosszúvíz is a small cul-de-sac village with not many residents, but a pleasant

community. The village is located in a green environment, about 10 km from

Marcali. It is the embodiment of tranquillity and harmony in the immediate

vicinity of nature, where a stream flows. Apart from its location, what else makes

it stand out from the crowd? Here you can fully realise a self-sufficient lifestyle.

Mains water is available in the building, but there is also the possibility of using

well water in the house, and it is intermittent. Optionally, a 5.5 KW solar panel

system with batteries can be installed, but this is negotiable. The plot offers

plenty of scope for gardening, livestock, fruit and vegetables. If this is not

enough, the plot opposite can also be purchased, which already has a developed

organic garden. Let's move on to the building... Built in the 1980s of brick, it has

recently undergone several renovation and modernisation works. The entire

foundation has been re-surfaced with concrete, water and thermal insulation.

The electrical wiring, water and sewage pipes have all been replaced. The

windows are wooden, double glazed and most of them are insulated. The

heating is provided by a beautiful fireplace with an individual hot air circulation

system, which also ensures a pleasant temperature in the rooms during the

winter. The hot water is supplied by an electric boiler. A part of the attic has

been built in, with a large room and a bathroom. In addition, a new living area

has been added, which has the atmosphere of a one-room apartment, also

heated with wood. Between the two apartments there is also a pantry, under

which there is a small cellar. In the courtyard there is a very nice carport and

several outbuildings. The terrace is under construction and will be connected to

the main building, where the foundation has also been re-paved and the water

and sewage pipes have been installed, so the new owner will have the possibility

to build a much larger kitchen than the current one. The price includes most of

the furniture and equipment! The property is unencumbered, 1/1 ownership,

ready to move in soon!

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


